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          Тема выпускной квалификационной работы: «Выключатель 500 кВ (SF6) для ОРУ подстанции Inga 2.» Данная работа посвящена разработке элегазового выключателя. Рассмотрены конструкции, технические характеристики высоковольтных элегазовых выключателей и дугогасительных устройств (ДУ) на 500 кВ, 31.5- 40 кА. Задачи, которые решались в ходе исследования: 1. Разработка дугогасительного устройства. 2. Расчет контактной системы. 3. Расчет приводной системы. Проведен анализ динамических характеристик и оптимизация отдельных элементов конструкции.
        

        
          Subject of graduate qualification work: " 500 kV circuit breaker (SF6), Inga II Substation". This work is devoted to the development of 500 kV SF6 circuit breaker. Taken into account so far, the designs and technical characteristics of high-voltage SF6 circuit breakers and puffer-type arc chambers for the specified parameters: 500 kV, 31.5 kA. The tasks that were solved during the research are: 1. Development of the puffer-type arc chamber. 2. Calculation of the contact system. 3. Calculation of the drive system. The analysis of dynamic characteristics and optimization of different elements of the puffer-type arc chamber as well as the analysis and numerical simulation of the modernized puffer-type arc chamber were carried out.
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